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  U Kaštel Kambelovcu,  
Dne, 29.12.2015.godine 

 
Upravni odbor rukometnog saveza Splitsko-dalmatinske županije održao je svoju 3. sjednicu dana 29.12.2015. s 
početkom u 11,00 sati. 
 

PRISUTNI 
ĈLANOVI  
UO-a: 

Joško Ĉizmić, predsjednik RS SDŽ-e,  Željko Bujas, dopredsjednik RS SDŽ-e,  Davor 
Ćićerić, član UO-a RS ŽSD-e, Branko Matas, član UO-a RS SDŽ-e,  Zvonko Borozan, član 
UO-a RS SDŽ-e, Miro Barbarić, član UO-a RS SDŽ-e,  Dragan Ivanišević član UO-a RS 
SDŽ-e 

  
ODSUTNI 
ĈLANOVI  
UO-a: 

Goran Kosor, član UO-a RS SDŽ-e, Petar Metliĉić, član UO RS SDŽ-e, 

OSTALI   
PRISUTNI: 

 

Stanko Rajković,  Tajnik Saveza, Boris Bukurov, ZRSSDŽ-e, Vatromir Srhoj, predstavnik 

Sportskog učilišta-ustanova za obrazovanje odraslih 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik RS SDŽ-e Joško Ĉizmić i pozdravio sve prisutne,  konstatirao  da postoji kvorum 
za donošenje pravovaljanih odluka, i u kratkim crtama objasnio zašto je sazvana ova sjednica UO-a.  
 
Zatim je predložio dnevni red i prijedlog stavlja na usvajanje.  
 
Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno kako slijedi:  
 
 DNEVNI RED: 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice UO-a 
2. Donošenje i usvajanje Prijedloga financijskog plana RS SDŽ-e za 2016. godinu sukladno ĉlanku 68. , 

stavak 1., toĉka 2., alineja 4. Statuta 
3. Razno 

3.1. Dopis Sportskog učilišta-ustanova za obrazovanje odraslih 

3.2. Dopis ZRSSDŽ-e - RK Jelsa, neplaćanje pristojbi i nepristupanje ugovoru 

3.3. Izvješće sa Skupštine HRS-a i sastanaka tajnika županijskih saveza 

3.4. Službeni put – izvješće i troškovi 

3.5. Problematika ZRSSDŽ-e –zimskog seminara sudaca i nadzornika  za drugu i treću ligu i praktična 

edukacija sudaca 

4. Domjenak 

 
 
ODLUKE I ZAKLJUĈCI: 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice UO-a od 29.12.2015. 

1.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  konstatira da nije bilo pisanih primjedbi na tekst zapisnika sa 2. 
Sjednice OU-a od 29.12.2015., te daje zapisnik sa 2. sjednice UO-a  RS SDŽ-e na raspravu. 

1.2.  Rasprava – nije je bilo. 
1.3. Odluka  

1.3.1. Predsjednik  Joško Čizmić daje zapisnik sa 2. sjednice UO-a  RS SDŽ-e od 29.12.2015. na 
usvajanje. 

1.3.2. Jednoglasno se usvaja Zapisnik 2.sjednice UO-a  RS SDŽ-e od 29.12.2015.  

Zapisnik sa 3. sjednice Upravnog odbora RS SDŽ-e 
održane dana 29.12.2015. godine 

 



  

 

 ZAPISNIK SA SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA 
 

 

 

  2  

 

2. Donošenje i usvajanje Prijedloga financijskog plana RS SDŽ-e,za 2016. godinu - sukladno 
članku 68. , stavak 1., točka 2., alineja 4. Statuta 

2.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  predočio je članovima UO-a statutarnu obvezu donošenja 

financijskog plana za 2016 godinu. Materijal su članovi UO-a dobili zajedno sa pozivom za 3. sjenicu UO-a. 

2.2. Rasprava – u raspravi sudjeluje više sudionika, svi podržavaju  donošenja  financijskog plan osim člana UO-

a Branka Matasa koji traži da se razjasni stavka 425  RASHODI ZA USLUGE 61.600,00 +25.000,00 dug 

klubova, te se  nakon kratke rasprave konstatira se da 25.000,00 treba biti u zagradi. 

2.3. Odluka 

2.3.1. Predsjednik  Joško Čizmić daje Prijedlog financijskog plana za 2016. godinu na usvajanje s 

prijedlogom da stavka: „+25.000,00 dug klubova“ bude u zagradi; 

2.3.2. Jednoglasno se usvaja  Prijedlog financijskog plana RS SDŽ-e za 2016. godinu, koji će se 

sukladno članku 122. Stavak 3. Statuta dostaviti Skupštini radi usvajanja i donošenja na prvoj 

slijedećoj sjednici. 

 

3. Razno 

 

3.1. Dopis Sportskog učilišta-ustanova za obrazovanje odraslih 

3.1.1. Prethodno  - predsjednik Joško Čizmić  predočio je članovima UO-a  dopis Sportskog učilišta - 

Ustanove za obrazovanje odraslih iz Zagreba, koja u svom dopisu iskazuje interes da organizira 

osposobljavanje za trenere u rukometnom športu na području RS SDŽ-e odnosno regije Jug. S tim u 

svezi predsjednik te dao riječ profesoru Vatromiru Srhoju koji u bitnom objašnjava o kakovoj se 

ustanovi radi te naglašava da bi bilo od velikog značenja uključivanje i RSSDŽ zbog osobitog 

značaja za osposobljavanje trenera u rukometnom športu. Pripominje da  Sportsko učilište – 

ustanova za obrazovanje odraslih iz Zagreba organizira školovanje trenera  u Primorsko-goranskoj 

županiji. 

3.1.2. Rasprava – u raspravi sudjeluje više sudionika, svi podržavaju ovaj prijedlog, ali se traži da se vidi 

troškovnik i kada bi škola započela sa radom, te da se zatraži odobrenje od HRS-a.  

3.1.3. Zaključak 

3.1.3.1. Predsjednik  Joško Čizmić daje prijedlog  na usvajanje; 

3.1.3.2. Jednoglasno se usvaja  prijedlog o školovanju rukometnih trenera te se: 

3.1.3.2.1. Podržava inicijativa Sportskog učilišta – ustanova za obrazovanje odraslih iz 
Zagreba da organizira osposobljavanje za trenere u rukometnom športu na području RS 
SDŽ-e odnosno regije Jug. 

3.1.3.2.2.  Zadužuje Tajnik Stanko Rajković: 

– da od Upravnog odbora HRS-a zatraži suglasnost za organiziranje predmetnog 

osposobljavanja u Splitsko-dalmatinskoj županiji; 

– da stupi u kontakt sa Sportskim učilištem – ustanovom za obrazovanjem odraslih iz 

Zagreba  radi utvrĎivanja njihovih mogućnosti oko organiziranja školovanja u Splitu, 

vremena organiziranja i troškova školovanja. 

3.2. Dopis ZRSSDŽ-e - RK Jelsa, neplaćanje pristojbi i nepristupanje ugovoru 
3.2.1. Prethodno -  predsjednik Joško Čizmić  predočio je članovima UO dopis Zbora rukometnih sudaca 

Splitsko-dalmatinske županije od 02.12.2015. godine, a radi neizvršenja financijskih obaveza RK 

Jelse prema Zboru sudaca po potpisanom ugovoru za sezonu 2014/2015 godinu u ukupnom iznosu 

od 960,00 kuna. Nadalje, ponuĎeni ugovor za sezonu 2015/2016 RK Jelsa nije potpisala i vratila je 

isti u uredovnicu RSSDŽ, a bila je obavezna pristupiti predmetnom ugovoru (dopis u prilogu 

zapisnika). 

3.2.2. Rasprava – u raspravi sudjeluje više sudionika i svi su složni da pravila koja vrijede za sve klubove 

trebaju vrijediti i za RK Jelsa. Svi prisutni su složni da se RK Jelsa da rok do 15. 01. 2016. za 

podmirenje dugova iz sezone 2014/15, potpiše ugovor za sezonu 2015/16 i podmiri eventualne 
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dugove napravljene u dosadašnjem dijelu prvenstva. Ukoliko RK Jelsa ustraje u neispunjavanju 

obveza iz potpisanog ugovora i ustraje u nepotpisivanju ugovora sa RS SDŽ-e za pružanje sudačkih 

usluga, iste joj se od 15.01.2016. neće pružati od Zbora sudaca SDŽ-e, a sa odlukom UO-a RS 

SDŽ-e upoznati će se Udruga rukometnih sudaca Hrvatske i HRS. 

U raspravi je skrenuta pozornost na činjenicu da dužnost službenih osoba u Jelsi obavlja i osoba 

koja nije član Sudačke organizacije i to ne bi po ničemu mogla obavljati, a svi su to prešutno 

dozvoljavali iz solidarnosti prema RK Jelsi i razumijevanju za  uštedom. Zato nije solidarno prema 

drugim klubovima da jedino RK Jelsa ne  ispunjava obveze prema Zboru sudaca SDŽ-e. 

3.2.3. Zaključak 

3.2.3.1. Predsjednik  Joško Čizmić daje prijedlog na usvajanje da se od RK Jelse zatraži da u roku 

od 10 dana po zaprimanju ovog pismena: 

– podmiri financijske obveze prema Zboru sudaca SDŽ-e za sezonu 2014/15 sezonu u 

iznosu od 960,00 kuna; 

– potpiše ugovor za sezonu 2015/16; 

– podmiri eventualno nastale dugove u dosadašnjem dijelu tekuće sezone.  

3.2.3.2. Jednoglasno se usvaja  prijedlog o postupanju prema RK Jelsi prema prijedlogu iz točke  

3.2.3.1. te se RK Jelsa upozorava: 

– Da ukoliko ne izvrši navedene obveze do navedenog roka Zbor sudaca SDŽ-e neće više 

delegirati suce i službene osobe iz svoje nadležnosti RK Jelsa te 

– Da će sa odlukom ovom UO-a RS SDŽ-e upoznati Udruga rukometnih sudaca Hrvatske i 

HRS. 

3.3. Izvješće sa Skupštine HRS-a i sastanaka tajnika županijskih saveza 

3.3.1. Prethodno - Predsjednik Joško Čizmić  upoznao je prisutne o održanoj Skupštini HRS-a dana 

22.12.2015. na kojoj su naši predstavnici bili predsjednik Joško Čizmić  i dopredsjednik Željko 

Bujas, te da je tajnik Saveza Stanko Rajković istog dana nazočan bio na sastanku tajnika 

županijskih rukometnih saveza u organizaciji HRS-a. Tajnici su dobili naputak da su dužni do 

01.03.2016. godine dostaviti dokaze o održanoj skupštini za sve članice Saveza, dokaz da su 

usuglasili svoje Statute sa novim Zakonom o udrugama, te da se protiv Kluba koji ne postupe 

sukladno navedenom naputku treba povesti stegovni postupak. 

3.3.2. Rasprava – nema 

3.3.3. Zaključak – (jednoglasno)  

3.3.3.1. Predsjednik  Joško Čizmić daje prijedlog Izvješća na glasovanje i usvajanje; 

3.3.3.2. Usvaja se izvješće 

3.3.3.3. Zadužuje se Tajnik Saveza da sukladno predmetnom naputku HRS-a postupi prema svim 

članicama Saveza; 

3.3.3.4. Protiv članica Saveza koji ne postupe sukladno navedenom naputku povesti će se stegovni 

postupak. 

 

3.4. Službeni put – izvješće i troškovi 

3.4.1. Prethodno – Kao pod točkom 3.3.1., s tim da Predsjednik Joško Čizmić  upoznao je prisutne o 

troškovima službenog puta i potrebi da se troškovi verificiraju na Upravnom odboru. 

3.4.2. Rasprava – nema 

3.4.3. Odluka – (jednoglasno) 

3.4.3.1. Predsjednik  Joško Čizmić daje prijedlog  Izvješća na glasovanje i usvajanje; 

3.4.3.2. Prijedlog izvješća jednoglasno se prihvaća 

3.4.3.3. Odobrava se službeni put dana 22.12.2015.: 

– U Zagreb Jošku Čizmiću, predsjedniku  i Željku Bujasu, dopredsjedniku u funkciji 

predstavnika Saveza na Skupštinu HRS-a i  

– U ________Stanku Rajkoviću, tajniku na sastanak tajnika županijskih saveza u HRS-u. 
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– Putovanje može trajati 2 dana; 

– Za putovanje se odobrava korištenja osobnog vozila Željka Bujasa; 

– Odobravaju se troškovi korištenja osobnog vozila u službene svrhe u iznosu od 2 kn po 

prijeĎenom km. 

3.5. Problematika ZRSSDŽ-e –zimskog seminara sudaca i nadzornika  za drugu i treću ligu i praktična 

edukacija sudaca 

3.5.1. Problematika ZSSDŽ-e i zimski seminar sudaca i nadzornika 

3.5.1.1. Prethodno - Predsjednik ZSSDŽ-e gospodin Boris Bukurov izvijestio je prisutne o 
problematici u zboru sudaca, te naveo kako će se zimski seminar sudaca i nadzornika  za 
drugu i treću ligu jug održati u našoj županiji 31.01.2016. godine te zatražio odreĎenu pomoć 
koju će Zbor predočiti po završetku svog UO. Zatražio je pomoć oko pronalaska sportske 
dvorane i učionice za izvoĎenje testova. 

3.5.1.2. Rasprava – U raspravi su sudjelovali svi članovi Upravnog odbora sa prijedlozima i ponudama 
za osiguravanje sportske dvorane i učionice ili prostorije za testiranje sudaca, a koje bi mogli 
osigurati klubovi. 

3.5.1.3. Zaključak – (jednoglasno) – o mogućoj pomoći u svezi s prijedlogom ZSSDŽ-e UO raspravljati 
će nakon što Savez zaprimi službeni zahtjev na temelju odluke UO-a ZSSDŽ-e. Sportska 
dvorana i učionica za provoĎenje testiranja sudaca ZSSDŽ-e će se riješiti u okviru ponuĎenih 
rješenja kroz raspravu. 

 
3.5.2. Praktična edukacija mlaĎih sudaca 

3.5.2.1. Prethodno - Zvonko Borozan predlaže Zboru sudaca kad su u pitanju mladi suci koji sude 
utakmice županijske lige da uz njih bude nadzornik koji bi ih usmjeravao tijekom utakmice. 

3.5.2.2. Rasprava -  u raspravu Branko Matas traži da utakmice mlaĎih dobnih uzrasta sudi jedan 
iskusni sudac i jedan mladi sudac.  

3.5.2.3. Zaključak – (jednoglasno) –  Zbor sudaca tu problematiku riješi će u okviru svoje udruge i u 
skladu s pravilima struke, a bez uvoĎenja delegata na utakmice mlaĎih dobnih skupina. 

 
 
Predsjednik Joško Čizmić utvrĎuje da je iscrpljen dnevni red ove sjednice i zaključuje istu. 

Sjednica je završila sa radom u 12,20 sati 
 
 
 

zapisničar: 
 

Stanko Rajković, v.r. 

 
M.P. 

predsjednik RS SDŽ-e 
 

Joško Čizmić, v.r. 
   
    
 
 
 
Dostaviti: 
 
1. Članovima UO-a RS SDŽ-e 
2. Klubovima  
3. Zboru rukometnih sudaca SDŽ-e 
4. Zboru rukometnih trenera SDŽ-e 
5. Pismohrana 
    


